
Referat bestyrelsesmøde 12-06/2023
- Formalia

- Valg af ordstyrer
- Finn

- Godkendelse af dagsorden
- Godkendelse

- Tilstede: Magnus, Erik, Thomas, Jane, Finn, Peter, Bodil, Melina
- Afbud: Claudia, Jonas, Sarah, Jakob, Kristine
- Ikke afbud: Asbjørn

- Kommunalpolitisk opdatering
- Alt omhandler budget og hvordan man kan finde besparelser
- Der er eksempelvis forslag om at lukke 10 skoler (herunder de to skoler der

har været meget vendt i forvejen)
- Vi har selv et budgetforslag til byrådet.
- Der kommer en lidt ny proces på budgetseminar.

- Så der bliver brugt god tid på de enkelte udvalgs forslag.
- Derefter bliver der lavet et administrativt budgetforslag, med

samlet forslag fra udvalgene, i stedet for økonomiudvalgets
budgetforslag.

- Der bliver opdateret på Nørresundby Torv, og der er modstand mod
projektet om en sikker skolevej, særligt fordi der er nogle stærke
kræfter i forhold til parkeringsforhold, også i vores bagland. Derfor er
den sikre skolevej rykket, således at Nørresundby Torv ikke bliver
ændret ved overhovedet.

- Som følge af denne proces, så har vi behov for at få debatteret
de visioner vi har i vores valgprogram.

- Debatten er umiddelbart bundet ret meget op på værdier, fordi
“”vi” tager deres frihed fra dem.”

- Der kan være modstand imod visioner, fordi det er noget
andet, og man ser generelt muligheder for fejl eller fejl, men
derfor er det stadig vigtigt for os, at vi alligevel er visionære.

- Proces for forløb om budgetter
- I kraft af den nye budgetprocedure, hvor vi får alle de forskellige

budgetbrikker, så løber vores proces således.
- 5-9/2023 medlemsmøde (første tirsdag efter budgetseminar)

- kl 18.30-21.30
- 7-9/2023 lille arbejdsgruppe mødes (torsdag efter medlemsmøde)

- Peter, Jane, Finn og Bodil + Magnus i lære.
- Der bliver internt i denne gruppe aftalt, hvem der tager

hvilke dele af præsentationen til første medlemsmøde.
- 18-9/2023 medlemsmøde (mandag 8 dage efter gruppemøde)

- kl 19-21
- 20-9-2023 1 behandling af budgettet.
- 27 og 28-9-2023 forligsforhandlinger

- Her skal bestyrelsen så vidt muligt stå til rådighed.
- Eventuelt et ændringsforslag møde d. 2 oktober (i den lille gruppe)



- d. 20 juni burde de fleste af budget brikkerne være offentlige, så der kan man
gå i gang med at orientere sig.

- Økonomi
- Opdatering fra Erik
- Overdragelse af konti og regnskab

- Erik henvender sig til banken for at få overdraget konti.
- Finn bistår Erik i dialogen og overdragelsen.

- Nøgler
- Thomas har undersøgt, hvad det koster at få skiftet låsen, det koster

1500 kr, med 10 nøgler. Bestyrelsen godkender at Thomas må forstå
at skifte låsen, og i samme forbindelse varetage opgaven med at
uddele og holde styr på nøglerne.

- De 10 nøgler fordeles således, at SF Aalborg, SF Nordjylland
og SFU Aalborg hver har 3 nøgler, og derudover forefindes der
en i nøgleboksen.

- Nøglerne bliver nummereret og indehaverne registreres hos
Thomas.

- Såfremt der sker ændringer i hvem der er indehaver af
nøgler (internt i organisationerne), skal dette også
meddeles til Thomas.

- Nøglerne må ikke kopieres.
- Såfremt der ikke kan redegøres for nøglerne, så skifter vi lås

igen, og denne gang bliver det så en nøgle per organisation.
- Ung Aalborg bestyrelsespost

- Grundet Benjamins boligsituation, skal vi finde en anden til at varetage
bestyrelsesposten.

- Magnus er valgt.
- Opdatering fra dialogforum

- Magnus opdatere
- Grønt valgforbund

- Finn opdater
- Sommerfest

- Vi skyder (sen)sommerfesten til i september, hvor vi invitere Theresa.
- Magnus sætter Asbjørn igang.

- Eventuelt
- De kommende bestyrelsesmøder begynder at beskæftige sig med strategi og

røde linjer.
- I forlængelse af opdateringen fra dialogforum, så minder vi alle medlemmer

om, at man selvfølgelig ikke må dele ting fra SF medlemsforum (på facebook)
- Der er sommertræf, og vi vil gerne sende 2 af sted.
- Kira har henvendt sig til Melina om at komme forbi når der kommer valgkamp.

- Vi vil gerne have besøg af Kira i valgkampen.
- Der er et ønske om at lokaler kommer på dagsordenen.

- Herunder en arbejdsweekend/hovedrengøring
- FU henvender sig til de resterende bestyrelser, på den anden

side af sommeren.


